
Rondvraag
Raadsvergadering d.d. 14 juli 2022

Inleiding:
Nav het krantenartikel over de Aldi Bitswijk willen wij de volgende rondvragen stellen.

Vragen:

1. Kan het college aangeven waarom, dat ondanks de uitspraak van de Raad van State, de 
gemeente Maashorst toch van mening is dat zij een nieuwe vergunning kan afgeven?

2. Wij uit de pers moeten vernemen dat er een vergunning is verleend. Waarom is de raad 
hierin niet tijdens dit proces geïnformeerd en meegenomen? 

3. Wetende dat als de gemeente Maashorst zich niet aan de uitspraak  tot handhaving en 
sluiting van de Aldi Bitswijk houdt, zij een forse claim tegemoet zouden kunnen zien.  

       Hoe denkt het college hier mee om te gaan? 

4. In eerdere krantenartikelen heeft gestaan dat het college van B&W aan Tanzi heeft 
gevraagd om uitstel van sluiting, om te komen tot een oplossing voor alle partijen. Dit 
krantenartikel doet inmiddels vermoeden dat deze 3 x 6 weken uitstel maar een doel had, 
tijd kopen voor de gemeente, Roefs en Aldi. Resulterende dat de 4e partij Tanzi en de 
raad voor een fait a complit wordt gezet.  Dit zou niet chique zijn, zelfs ethisch 
verwerpelijk en niet conform eerdere uitspraken. Wij willen van het college weten of dit 
klopt en zo ja, hoe dit strookt met 1 van onze kernwaarden, namelijk een betrouwbare 
gemeente en gesprekspartner te zijn? 

5. Een van de argumenten om niet akkoord te gaan met een supermarkt op Bitswijk 1 was 
dat het concurrentie zou aandoen aan ons Citycentrum. Nu wordt het argument naar 
voren gehaald dat een supermarkt in de Bitswijk geen groot nadeel blijkt te zijn voor de 
centrumwinkels. Hoe kan het college deze uitspraken rijmen. Graag reactie van het 
college?
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